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Protokół Nr 47/2022/VIII 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Rady Gminy Tarnowo Podgórne 

odbytego w dniu 10 maja 2022 roku 

 

 

Miejsce posiedzenia: Urząd Gminy, sala sesyjna 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 15:33 

 

Obecni członkowie Komisji:  

Ewa Jurasz – przewodnicząca Komisji 

Tomasz Markowicz – wiceprzewodniczący Komisji 

Agnieszka Adamska – członek Komisji 

Julian Kiełczewski – członek Komisji  

Elżbieta Szymkowiak – członek Komisji 

 

Goście: 

Piotr Kaczmarek – II Zastępca Wójta  

Mateusz Borowski – Radny Gminy 

Mieczysław Paczkowski – Sołtys Baranowa 

Tomasz Skrzypczak – członek Stowarzyszenia na Rzecz Baranowa 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Porządek obrad jest następujący:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tarnowo Podgórne. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie posiedzenia.    

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

1. Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki Ewa 

Jurasz, która na wstępie powitała gości oraz członków Komisji. 
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2. 2. Stwierdzenie quorum. 

Radna Ewa Jurasz stwierdziła quorum wymagane do odbycia obrad. 

 

3. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Ewa Jurasz przedstawiła kolejność tematów w porządku obrad. 

 

4. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tarnowo Podgórne.  

Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki Ewa Jurasz poinformowała, iż 

Komisja zapoznała się ze sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2021 w działach: 

- 010 – łowiectwo i rybactwo  

- 020 – leśnictwo  

- 050 – rybołówstwo i rybactwo  

- 600 – transport i łączność  

- 700 – gospodarka mieszkaniowa  

- 900 – gospodarka komunalna i ochrona środowiska. 

 

Radna Ewa Jurasz zarządziła głosowanie w sprawie wydania opinii w sprawie sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2021 rok. Członkowie Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki 

jednogłośnie wydali pozytywną opinię (5 głosów za).  

 

5. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Komisji udzieliła głosu przybyłym gościom. Członek Stowarzyszenia na 

Rzecz Baranowa Tomasz Skrzypczak powiedział, że stowarzyszenie martwi się o stan wody 

w Jeziorze Kierskim, ponieważ jest ono zanieczyszczane. Członek stowarzyszenia poprosił o 

interwencję odpowiednich służb oraz instytucji, monitoring jeziora, znalezienie przyczyn 

zaistniałej sytuacji i wprowadzenie rozwiązań w przyszłości. 

Przewodnicząca Komisji Ewa Jurasz powiedziała, że niedobrze, że taka sytuacja zaistniała, 

a następnie zapytała II Zastępcę Wójta czy ma już jakieś informacje w sprawie 

zanieczyszczenia jeziora. 

II Zastępca Wójta Piotr Kaczmarek powiedział, że jest to temat, który należało by podjąć na 

posiedzeniu, na które zaproszeni zostaną przedstawiciele Tarnowskiej Gospodarki 

Komunalnej TP-KOM, Poznańskiego Związku Spółek Wodnych oraz Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej. Pan Piotr Kaczmarek poinformował, że Spółka TP-KOM ma zgodę na 

odprowadzanie oczyszczonych ścieków do kanału Przybrodzkiego, który formalnie nie miał 

połączenia z jeziorem Kierskim. Do czasu, gdy kanał był pogłębiany i oczyszczany, woda z 

oczyszczonymi ściekami płynęła przez lasy w stronę Szamotuł, natomiast ostatnio okazało 

się, że strumień się podzielił i w głównej mierze płynie w stronę Jeziora Kierskiego. 
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II Zastępca Wójta Piotr Kaczmarek powiedział, że z działań podjętych na ten moment, to 

zaczopowany został przepływ, a Poznańskiego Związku Spółek Wodnych i Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej ustaliły działania w kwestii rozwiązania tej sytuacji. 

 

6.  Zakończenie posiedzenia.           

W związku z wyczerpaniem się tematów w porządku obrad Przewodnicząca Komisji Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Ewa Jurasz o godzinie 15:46 zamknęła posiedzenie. 

 

Przewodnicząca  

Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki 

 

/-/ Ewa Jurasz 

 

 

Protokołowała: Joanna Chwiałkowska   


